
Zápisnica 

 
        o zasadnutí obecného zastupiteľstva, ktoré sa uskutočnilo 23. apríla 2019 

 
 
 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
Počet obyvateľov obce, ktorí sa zúčastnili zasadnutia:   1   
Ďalší prítomní:  Mgr. Norbert Varga - tlmočník             
     
Návrh bodov programu: 
 

1.  Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva (OZ) 
2.  Správa o udalostiach po poslednom zasadnutí obecného zastupiteľstva 
3.  Zmena finančného pásma na nákup potravín 
4.  Všeobecne záväzné nariadenie o poskytovaní  opatrovateľskej služby 
5.  Prerokovanie žiadostí a iných aktuálnych tém 
 
 
Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce, Ľudovít Iván. Navrhované body programu OZ na 
základe návrhu starostu obce doplnilo bodom č. 6, predmetom ktorého bude správa o kontrolnej 
činnosti  hlavného kontrolóra obce za rok 2018.   
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa 0. 
 
Za overovateľov zápisnice navrhol nasledujúcich poslancov: 
 
Mgr. Irén Bohony 
Bc. Vojtech Ravasz 
Hlasovanie: za 6, proti 0, zdržal sa 2. 
 
Zapisovateľka: Ing. Erika Jakli 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
2. Správa o udalostiach po poslednom zasadnutí obecného zastupiteľstva 
 

Starosta informoval o splnení návrhov uznesenia predchádzajúceho zasadnutia.  
Údaje z evidencie obyvateľstva: 2 narodenia, 1 úmrtie, 4 prisťahovaní, 5 odsťahovaní. Počet 
obyvateľov obce: 2100. 
Iván: 
- 29. marec – voľba prezidenta SR, 2. kolo. 
- 30. marec – dobrovoľná práca v časti Stará Gala v organizovaní pozemkového spoločenstva a 
poľovníckeho zväzu. Bola dokončená veža márnice a za účelom ochrany proti znečisťovateľom 
životného prostredia pri jazere v časti Stará Gala bol postavený ochranný plot. 
- 3. apríl - rokovanie s Árpádom Őrym, agronómom Poľnohospodárskeho družstva v obci Holice a 
s Andrásom Sárkányom, predsedom Združenia obcí Horného Žitného ostrova.  
- Iván – v prípade, ak vstúpime do tohto združenia, oni nám rozdrvia konáre a obec bude hradiť 
30% z výdavkov. Výška členského príspevku je 1000 €/rok. 
 
- 5. apríl - prevzatie volebného materiálu pre voľby do Európskeho parlamentu dňa 25. mája na 
okresnom úrade.   
- 6. apríl - dobrovoľná práca členov klubu dôchodcov v okolí starého obecného úradu. 
- 10. apríl - zloženie sľubu okrskovej volebnej komisie pre voľby do Európskeho parlamentu.  
- 10. apríl - zasadnutie sociálnej komisie k téme stravovania opatrovateliek. Rozdávanie 20 ks 
balíkov pre odkázané osoby. 
- 11. apríl - na námestí „Dőre“ v časti obce Póšfa sa uskutočnila výsadba stromov (88 ks) v rámci 
projektu „Zelené obce“. Ich polievanie bude realizované pomocou miestneho družstva a 
podnikateľa Ladislava Tótha, prostredníctvom zamestnancov obce. 
- 12. apríl - podujatie pri príležitosti Dňa poézie v miestnom kultúrnom dome. Vďaka patrí 
organizátorom - Ildikó Viola Boros a Jozefovi Viola. 
- 12. apríl – deň narcisov, zozbieraná suma: 1050 €. 
- 13. apríl - dobrovoľná práca na počesť Dňa Zeme v okolí cintorínov v časti Beketfa a Stará Gala, 
ďalej okolo pohostinstva „Orgona“ a ihriska. Chcel by som poďakovať všetkým zúčastneným. 
- 15. apríl - prednáška v Štátnom archíve v meste Šaľa v súvislosti s elektronickou 
korešpondenciou a archiváciou. Úrad používa systém AVIS. V našom regióne len málo obcí 
používa tento spôsob riešenia korešpondencie. 
- 15. apríl - dobrovoľná práca Légie Márie na námestí pred kostolom. Vďaka patrí všetkým 
zúčastneným. 
- 16. apríl - predloženie projektu na Envirofond za účelom tepelnej izolácie telocvične školy. 
- 18. apríl - túra s deťmi z Holíc k hradu Pajštún. 
- 21. apríl - charitatívny ples na podporu liečenia Ádáma Méry. 
 

 
 

 



3. Zmena finančného pásma na nákup potravín 

 

− Iván – ministerstvo školstva zverejnilo finančné pásma, ktoré budú platiť od 1. septembra. 
Riaditeľka školy navrhuje 2. pásmo. Vypracujeme súvisiace všeobecne záväzné nariadenie a na 
nasledujúcom zasadnutí ho zaraďujeme medzi body programu. 
OZ berie na vedomie tento návrh. 
 
 
4. Všeobecne záväzné nariadenie o poskytovaní opatrovateľskej služby 

 

Irén Bohony, predsedníčka sociálnej komisie referovala o zasadnutí komisie a predložila návrh na 
výšku úhrady, ktorú majú platiť opatrovaní občania – 0,60 €/hod. 
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa 0.  
 
 
5.  Prerokovanie žiadostí a iných aktuálnych tém 
 
 

• Žiadosť - žiadatelia: Július Polyák a jeho manželka, Ing. Veronika Polyáková.  
− Iván – chceli by kúpiť parcelu s rozlohou  50 m² s parc. č. 102/2 v kat. úz. Malá Budafa, za 
300 €. OZ na jeho predchádzajúcom zasadnutí bralo na vedomie uvedenú žiadosť, zámer bol 
zverejnený na webovej stránke obce. 
− Ravasz – na základe čoho bola určená cena? 

− Iván – predaj sa uskutoční na základe osobitného zreteľa. Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal 
sa 0. 
 

• Žiadosť - žiadateľ: MUDr. Iveta Lánczosová – LUNADENT s.r.o. 
− Iván – chcela by predĺžiť jej nájomnú zmluvu na ďalšie 3 roky, t.j. do 31. marca 2022, s 
nezmenenými podmienkami. Výška nájomného by predstavila 232,36 €. 
− Ravasz – nemám námietky, v prípade, ak to je v súlade s nariadením obce vzťahujúcej sa na 
nebytové nehnuteľnosti obce. 
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa 0. 
 

• Dodatok č. 2 k protokole o zverení majetku obce do správy Základnej školy s VJM 

− Iván – predmetom dodatku je prevod účtovnej hodnoty rekonštrukčných prác telocvične na 
ZŠ v Holiciach. 
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa 0. 

 
• Žiadosť - žiadatelia: Jozef Kordoš a jeho manželka, Jana Kordošová Ľudmová 

− Iván – chceli by kúpiť parcelu s parc. č. 16/11, ktorá sa nachádza v ulici za starým obecným 
úradom. 
Hlasovanie: za 0, proti 8, zdržal sa 0. 

 
Pravidlá verejného obstarávania 
− Ravasz – na predchádzajúcom zasadnutí OZ som uviedol krátku informáciu o tom, ako by 
sme mohli realizovať verejné obstarávanie transparentnejším spôsobom, v rámci zákonných 
možností. Starosta obce musí poveriť jednu zodpovednú osobu, ktorá bude zodpovedať za celé 
verejné obstarávanie. Procesy verejného obstarávania bude skontrolovať hlavný kontrolór obce. V 
každom roku do konca januára má byť vypracovaný plán verejného obstarávania. Pravidlá 
obsahujú finančné limity. Najčastejšie sa používa verejné obstarávanie s nízkou hodnotou.  



� Pod sumou 15 000 € sa nemá použiť žiadna forma verejného obstarávania, 
�  do 1000 € môže byť tovar alebo služba priamo objednaná, 
�  v intervale 1000 - 5000 € má byť realizovaný jednoduchý prieskum trhu, majú byť 

vyžiadané 3 cenové ponuky a z nich sa má byť vybratá najlacnejšia, 
�   nad 5000 € sa má uskutočniť zložitejší prieskum trhu, má byť vypracovaná výzva na 

predloženie ponúk a majú byť oslovené 3 dodávatelia.  
Zaslanú dokumentáciu jednotlivých ponúk vyhodnotí komisia.  

Koncom každého kvartálu obec na svojej webovej stránke zverejní súhrnný výkaz o tendroch v 
oblasti verejného obstarávania so sumou prevyšujúcou 5000 €. Článok č. 9 obsahuje prípady, v 
ktorých môžu byť práce objednané priamo - napr. v prípade hroziacej nehody, keď nie je čas na 
celý proces verejného obstarávania. 
OZ berie na vedomie pravidlá verejného obstarávania. 
 
 
6. Správa hlavného kontrolóra obce za r. 2018 
 
Mónika Seböková prezentovala svoju správu hlavného kontrolóra obce za r. 2018, ktorú OZ bralo 
na vedomie. 
 
 
DISKUSIA 
 
− Ravasz – nie som spokojný s webovou stránkou obce. 
− Iván – už pracujeme na tom, čoskoro bude prepracovaná. 
− Viola – už sme sa vo viacerých prípadoch zaoberali s tým, že nákladné autá parkujúce v 
blízkosti firmy Big Mat ničia trávu. 
− Iván – hovoril som so Zoltánom Viola a mal som aj obhliadku na mieste. Dohodli sme sa, 
že v prípade, ak vytvorí estetické miesto na parkovanie, tak môže tam parkovať. 
− Viola – hovorili sme o drvení konárov. Nemohli by sme ponúknuť mulč pre potreby 
obyvateľov? 

− Iván – dá sa použiť, no jeho kvalita nie je taká dobrá ako toho, ktorý je zabelený do vriec. 
− Láng – viacerí sa sťažovali na otváraciu dobu miestnej pošty. 
− Iván – hovoril som s ich nadriadeným orgánom, no požiadali ma o čas, lebo majú 
nedostatok pracovných síl. 
− Viola – nemohli by sme niečo zmeniť na spôsobe privítania jubilantov? Napr. ročne dvakrát 
by mohli byť pozvaní a pohostení. Vo viacerých obciach už to funguje takto.  

 
 
 


